
Referat fra styremøte/Teamsmøte 07. juli 2021 kl. 19.30 

 

Til stede: Tom Bremnes, Charlotte Bjørno, Pia Petterson, Lene Berntsen, Gry 

Jeanette Jørgensen, Lilli Bergsjøbrenden og Christel Cyvin 

 

Hvor: Teams 

 

Sak 02/21, Høststevnet: Åpnet for påmelding, alt er klart – dommere er på 

plass og de fleste kontraktene er sendt ut.  

Vi må finne ut hva vi trenger av forpremier og rosetter slik at vi får bestilt det vi 

ikke har – Gry bestiller rosetter, men hun trenger oversikt fra de ulike gruppene 

over hva de mangler. Dette ordner vi snarest. 

Utstyr til stevnet – noe ringbånd må kjøpes inn, Biltema har. 

Pc og printer må sjekkes slik at alt fungerer som det skal.  

Lilli tar ansvaret for mat og drikke til de som skal jobbe på stevnet.  

Parkeringsvakter er i orden, men vi mangler nattevakt(er).  

 

Sak 07/21, Økonomi: Som tidligere – god økonomi med ingen endringer siden 

sist.  

 

Sak 10/21, Post inn/ut: Ingen fysisk post, men e-post fra Bent Bergsjøbrenden 

som ønsker å flytte utstillingstreningen fra torsdag til en annen ukedag. Den 

eneste ledige dagen er fredag, men denne ønskes ikke og det må vurderes 

andre løsninger.  

 

Neste styremøte blir torsdag 05. august kl. 19 på Ormlia. 

 

Ref. Christel Cyvin 

 


